
Fra: Torgeir Arne Lid 
Sendt: 13. november 2015 22:39 
Til: Eilin Houlison Molvik 
Emne: Angåande førebels svar på - trong for tilleggsdokumentasjon gbnr 

188/722 
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Flagget 
 
Hei! 

  
Takker for førebels tilbakemelding! Vi var veldig i tvil om det var naudsynt å sende inn 

dispensasjonssøknad for arealbruk. Eg var nedom byggevakta utan å få noko klart svar på kva som er 
utnyttingsgrad for Såta E - felt 7. Men eg var i e-postkontakt met Tor Hegle, og der fekk eg beskjed om at 

det var 25% utnyttingsgrad for heile felt 7, og at det opprinneleg var bygd ut 2002 m2 av 8152m2. ( Sjå 

korrespondanse i e-post som eg videresender til deg) Vår konklusjon blei i alle fall at det ikkje var trong 
for dispensasjon i høve til arealbruk. 

  
For oss er det viktig å få dette prosjektet godkjent, og vi satsar på å få på plass tilleggsdokumentasjon og 

tilpassingar før 04.01.2016. 

  
Mvh 

  
Torgeir Arne Lid 


